
حجت الاسلام و المسلمین علیرضا پناهیان یکی از فرزندان صادق و پاک انقلاب

شماره پرسش: ۲۰۶۷۱

تاریخ ارسال پرسش: ۰۸:۲۸:۰۳ ۱۳۹۶/۸/۲۰

متن پرسش

سلام علیکم: خواهش می کنم نظرتان را راجع به شخصیت و طرز تفکر حجت الاسلام پناهیان

بفرماد. و همچنین نظرتان در مورد نگاه ایشان به احادیث و روایات چیست؟ با تشکر. اگر مقدور

نیست که جواب را به صورت عمومی در سایت بگذارید آن را به ایمیلم ارسال بفرماد.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: ایشان را یکی از فرزندان صادق و پاک انقلاب میدانم که با تعهد و بصیرت

و به روزبودن، در صدد زندهنگهداشتنِ روح انقلاب اسلامی هستند. موفق باشید


